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Mødested: Sognegården, Nærum Kirke, tak for pølsehorn, pizza, kaffe og te 😊 
 
Tak for et godt møde. 
 
Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 

Velkomst  Mikkel bød velkommen. Derefter var der en kort 
præsentationsrunde. 
 
Tommy fortalte om Bylivspuljen:  
Bylivspuljen er nu godkendt, så nu kan butikker, ildsjæle, 
foreninger søge midler til bylivsaktiviteter.  
 
Er der større ting, som kræver mere økonomi, så skal det 
behandles politisk i Økonomiudvalget. Tommy hjælper gerne med 
ansøgninger.  

 
 

 

Fokus emner Her er de fokusområder, der arbejdes med: 
 
Mohamed, vej- og parkchefen, er tilgængelig på: 
moou@rudersdal.dk for sparring og vejledning.  
 
Trafik: 
Der er stadig fokus på det. Mikkel undersøger om bilforhandlerne 
kan få biltransporter efter 8.30.  
 
 

 
 
 
 
 
Tommy, Salem, 
Rektor, 
Mohamed og 
Amalie. 

Aktiviteter Her står de aktiviteter der sættes igang: 
 
Vinsmagning den 24. maj: 
Vi gentager vinsmagningsrundturen i butikkerne den 24. maj 
2024 fra 16.00-20.00. Der er styr på tingene.  

 
 
 
Casper, Salem, 
Tommy, Tino, 
Jens 

mailto:moou@rudersdal.dk
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Tilladelse til at bruge Hartmanns Plads som afslutning? Tommy 
undersøger det og hører Tino, om han vil være med. 
 
Fællesspisning: 
Det vil vi lave efter sommerferien 2024. 
 
Nærumdagen: 
Der er nye tanker igang.  
11. april kl. 16.00 er der møde om dagen. 
Bylivsgruppen i Nærum vil gerne være med. 
 
Liv i hovedgaden 4. maj: 
Aktiviteter grill, musik osv. 
Gaden spærres af fra Rema 1000 til Nærum Kaffebar. 
 
Strikke vimpler: 
Det sætter vi igang, Mikkel sender info til Casper som sætter det 
igang. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Byrum Kunstallé på Nærum Hovedgade 
 
Projektet er godkendt af kommunen. 
Billederne er sendt til tryk, der laves plakater og postkort. 
 
Ruten er langs hovedgaden, der kommer 12 billeder op i alt.  
 
Fernisering 6. april, kl. 11.00. Salem inviterer borgmesteren. 
Tv2 Kosmopol inviteres.  
 
Der er allerede en kunstner, der har søgt om at få lov at udstille 

😊 
 
Markedsføring: 
Salem inviterer Kosmopol.  
 
Arbejdsgruppe: 
Merete, Salem, Erik, Susanne og Jamie. 
mear@rudersdal.dk 
salembuur@gmail.com 
susanne@teamallover.com 
eriber@nagadm.dk 
wallace-dk@outlook.com 
 

Merete, (Salem 
formand), 
Jamie, Susanne 
og Erik  
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Rema 1000 og Netto bygningen: 
Netto: 
Mikkel er i dialog med Salling Group, vender tilbage  
Området ved Rema 1000 kunne være en lille oase med spil, hygge 
osv., vi arbejder videre med det. 
Gymnasiet kunne måske gøre noget/være med. 
 
Gavlen Rema 1000: 
Salem kom med et forslag om, at i stedet for at lave et gavlmaleri, 
købte en projektor, der kunne skyde noget op på væggen.  
 
Klimateam: 
Ide. Pant kopper i kommunens cafeer. Salem arbejder videre med 
det og kontakter Rudersdal kommunes klimateam. 
 
Bogskab: 
12. april er der møde om bogskabet med kommunen. 
 
Gruppen har lavet et oplæg som er sendt til Kultur & 
Fritidsforvaltningen. Vi afventer nu og ser hvad der sker.  
Der er nedsat en arbejdsgruppe: Tina, Susanne Villie Lassen og 
Dina 
hello@guldkantsdanmark.com 
dohlmann@os.dk 
susanne@teamallover.com  
 
Siddeområder langs hovedgaden: 
Tommy har talt med Mohamed, som muligvis har nogle møbler. 
Vi afventer at se, hvordan de ser ud, før vi træffer yderligere 
beslutning  
Mikkel får bud fra en tømrer på møbler. 
 
Kæmpe bykort til turisme:  
En ide vi prøver at arbejde lidt videre med på næste møde. 
Med byens hemmeligheder, historier osv. 
Måske Jamie kunne lave det i samarbejde med museet. 
 
Byvandring:  
Kunne vi lave to-tre byvandringer om året, eventuelt sammen 
med Susanne Viby og evt. Jens Bruun.  
Susanne hører Jens. Nærum Kaffebar og Susanne arbejder videre 
med det. 
 

Tina, Susanne, 
Tommy  
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Må godt listen:  
Der er lavet en liste med de ting, vi gerne må lave i gaden, uden 
at skulle søge tilladelse. Den delte Tommy ud. Det var der stor ros 
til. 
Du kan finde ”Må Godt” brochuren online her: 
https://rudersdal.dk/media/1911/download?inline 
 
Gymnasiets kor: 
Gymnasiet har et kor, der gerne vil komme og synge ved 
arrangementer, hvis der er hul i kalenderen. 
Klimaudvalget vil også gerne holde et loppemarked, måske i 
samarbejde med os. 
 

Evt. Tina har 10 fribilletter til fodbold med Lyngby Boldklub hvis man 

vil med 😊 
 
Klimateam leder efter klima familier (billede ind): 
 
Præsentationen fra Stine Grubbe efterlyses. Tommy sender den 
ud. 
 

 

Næste møde  24. april kl. 08.00-09.45 på Gymnasiet. 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst. 

2. Projekter fra sidst bla. bogskab, byrumsmøbler osv. 

3. Aktiviteter og opfølgning på alt det vi har igang. 

4. 2024 hvad skal vi sætte igang?  

5. Evt. 

Husk at du kan se referater fra alle tidligere møder på Rudersdal 
Kommunes hjemmeside: https://rudersdal.dk/mere-byliv  
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Kommende 
møder 2024 

Møder 2024 
 
Nærum: 
24. april morgen 
30. maj aften 
27. juni morgen 
Juli ingen møder 
 
 
 

 
 
 

 
Venlig hilsen 
Mikkel Niess 
Konsulent 
BIDdanmark 


